

什么是科学主? What Is Scientific GOD?

Huping Hu* & Maoxin Wu

ABSTRACT

科学主是关于主的科学及主的新科学启示。它是科学技术时代追求真理和统一的新道路。科学主从科学角度支持所有传统宗教的大部份精神,神秘和唯心教导。

Scientific GOD is about the scientific aspect of GOD and Its new scientific revelations. It is a new pathway to truth and unity in the age of science and technology. Scientific GOD provides scientific bases for many spiritual, mystical and metaphysical teachings of all traditional religions..

Key Words: 科学主, Scientific GOD, science, religion, unity, new pathway.

犹太教及旧约圣经的创世纪章讲: 起初神創造天地...神說: “要有光!”就有了光。

Genesis of Judaism and the Old Testament says: In the beginning God created the heavens and the earth. ...And God said, Let there be light: and there was light.

科学主研究将从主启示的新科学上来探索证明起初神是怎样创造天地的,怎样才能“要有光!”就有了光。

Scientific GOD Research shall explore and show from the New Science revealed by GOD how “in the beginning, God created the heavens and earth... Let there be light: and there was light.”

~~~~~

新约圣经的启示录里耶稣說: “我是阿拉法, 我是俄梅格; 我是今在、昔在、以後永在, 全能的神。”

In the Revelation of the New Testament, Jesus said: “I am the Alpha and the Omega, who is and who was and who is to come, the Almighty.”

---

Correspondence: Huping Hu, Ph.D., J.D., QuantumDream Inc., P. O. Box 267, Stony Brook,, NY 11790. E-mail: [editor@prespacetime.com](mailto:editor@prespacetime.com)

科学主研究将从主启示的新科学上来解答耶稣讲的“我是阿拉法，我是俄梅格；我是今在、昔在、以後永在，全能的神。”

Scientific GOD Research shall explain from the New Science revealed by GOD Jesus'saying “I am the Alpha and the Omega, saith the Lord God, who is and who was and who is to come, the Almighty.”



古兰经里穆罕默德朗诵到“你说：他是真主，是独一无二的主；真主是万物所仰赖的；他没有生产，也没有被生产；没有任何物可以做他的匹敌。”

In the Quran, Muhammad recited “Say: He, Allah, is One; Allah is He on Whom all depend; He begets not, nor is He begotten; And none is like Him.”

科学主研究将从主启示的新科学上来解答穆罕默德的朗诵“他是真主，是独一无二的主；真主是万物所仰赖的；他没有生产，也没有被生产；没有任何物可以做他的匹敌。”

Scientific GOD Research shall explain from the New Science revealed by GOD Muhammad's recitation “He, Allah, is One; Allah is He on Whom all depend; He begets not, nor is He begotten; And none is like Him.”



儒教的孔夫子问：「天何言哉！四时行焉，百物生焉，天何言哉？」

Confucius of Confucianism asked: What are the words of Heaven? The four seasons pass, the hundred things bear life. What are the words of Heaven?

科学主研究将从主启示的新科学上来解答孔夫子的疑问：「天何言哉！...」

Scientific GOD Research shall explain from the New Science revealed by GOD Confucius pondering question “What are the words of Heaven?”



印度教犁俱吠陀创世颂里言: 唯一无气息地呼吸自它的本体, 除此之外无别的.

Hindu Scripture Rigveda in the Creation Hymn sings “That One Thing, breathless, breathed by its own nature: apart from it was nothing whatsoever.”

科学研究会将从主启示的新科学上来解答印度教创世颂里的话“唯一无气息地呼吸自它的本体, 除此之外无别的.”

Scientific GOD Research shall explain from New Science revealed by GOD Hindu Scripture Creation Hymn “That One Thing, breathless, breathed by its own nature: apart from it was nothing whatsoever.”

~~~~~

佛教的佛言: 當念身中四大, 各有自名, 都無我者。我既都無, 其如幻耳!

The Buddha said: "You should ponder on the fact that, though each of the four elements of which the body is made up has a name, none of them (constitute any part of) the real self. In fact, the self is non-existent, like a mirage."

科学主研究将从主启示的新科学上来解答佛讲的 “當念身中四大, 各有自名, 都無我者。我既都無, 其如幻耳!”

Scientific GOD Research shall explain from the New Science revealed by GOD Buddha’s saying “[T]hough each of the four elements of which the body is made up has a name, none of them (constitute any part of) the real self. In fact, the self is non-existent, like a mirage.”

~~~~~

非洲宗教 Yoruba 讲到每个人在物质世界的思想和行为都跟别的生物包括地球相连.

Yoruba religion holds that the thoughts and actions of each person in the physical realm interact with all other living things, including the Earth itself.

科学主研究将从主启示的新科学上来解答 Yoruba 所讲到的每个人在物质世界的思想和行为都跟别的生物包括地球相连.

Scientific GOD Research shall explain from New Science revealed by GOD Yoruba's holding that the thoughts and actions of each person in the physical realm interact with all other living things, including the Earth itself.

~~~~~

道教的老子讲: 無, 名天地之始; 有, 名萬物之母。

Laozi of Daoism stated: (Conceived of as) having no name, it is the Originator of heaven and earth; (conceived of as) having a name, it is the Mother of all things.

科学主研究将从主启示的新科学上来解答老子讲的“無, 名天地之始; 有, 名萬物之母。”

Scientific GOD Research shall explain from the New Science revealed by GOD Laozi's saying “(Conceived of as) having no name, it is the Originator of heaven and earth; (conceived of as) having a name, it is the Mother of all things.”

~~~~~

无神论者不相信主存在,不相信主创造了世界并声称只有物质世界存在.

Atheists don't believe that there is GOD and GOD created the World and claim that only material world exists.

科学主研究将从主启示的新科学上来反驳无神论者, 证明主存在,是主创造了世界及精神世界也存在.

Scientific GOD Research shall rebuke atheists from New Science revealed by GOD, prove that GOD exists, GOD created the World and the Spiritual World exists too.

~~~~~

科学主是关于主的科学及主的新科学启示。它是科学技术时代追求真理和统一的新道路。科学主从科学角度支持所有传统宗教的大部份精神,神秘和唯心教导。

Scientific GOD is about the scientific aspect of GOD and Its new scientific revelations. It is a new pathway to truth and unity in the age of science and technology. Scientific GOD provides scientific bases for many spiritual, mystical and metaphysical teachings of all traditional religions.